

誠意邀請你參與支持 You are invited

Vision Sharing & Fundraising Banquet

for *Dorcas Centre*
多家匯



多家匯社區中心 異象分享 籌款晚宴

熱心服侍社區 締造豐盛生命



Guest Speaker: Isa Lee

Former Executive Director
The Cross-Cultural Community Services
Association

Former News Anchor
Fairchild Media

嘉賓 李思韻

前新時代電視新聞主播
前多華會行政總監

Guest Emcee: Edwin Lok

Program Host

Fairchild Radio Toronto

嘉賓司儀 駱曦

加拿大中文電台DJ
「陽光早晨」節目主持人



6:00 pm Saturday, September 8, 2018

2018年9月8日 星期六 下午六時正

新旺角中心 帝豪名宴 NKS Banquet Hall

8360 Kennedy Rd, Unionville

Rhenish Church of Canada 加拿大華人基督教禮賢會

2667 Bur Oak Avenue, Markham, On L6B 1H8

Enquiry 查詢電郵: dorcas@rhenish.ca Phone 電話: (416) 616-6699, (905) 294-8254

Website 網站: rhenish.ca/dorcas-center

 facebook.com/dorcascentre



多家匯聚獻磚石 (興建籌募, 一磚一百元)

加拿大華人基督教禮賢會致力於實踐使命，進入社區，強化外展，睦鄰坊眾，關愛社群，祝福鄰舍。其附屬之多家匯社區中心的籌建工程已經完工在望，盼望可以在秋季開放。籌建整個多家匯社區中心大概需要二萬四千件磚塊（以每塊磚為一百元來計算，中心的建築預算約為二百四十萬元）。到目前為止，我們大概籌集了一萬九千八百件磚塊，我們還需要四千二百件磚塊去完頂。

籌建委員會誠摯地尋求教內肢體及社區人士「認獻磚塊」，慷慨支持我們一塊或更多的磚塊。你給的磚塊越多，我們就越早完成建築工程，讓這個社區中心早日為社區投入服務。

Build the Community, give us a Brick (lay the foundation with \$100 a brick)

The Rhenish Church of Canada is committed fulfilling its mission, caring for the community, outreaching and serving our neighbours, adjoining the public, and blessing the neighbourhood. We are very excited that the new building, the Dorcas Community Centre, as an auxiliary establishment of our Church, is in its final stages of completion and is expected to open in the fall.

The entire Dorcas Centre may consist of 24,000 bricks (budget of Dorcas Centre is about \$2.4 Million and each brick costs \$100). With the generous giving from you, we have laid 19,800 bricks so far and we need another 4,200 bricks to complete the building. Brothers and sisters (and members of the community) are sincerely invited to contribute the bricks to lay the foundation and complete the building of the Dorcas Centre, in due course.

We are now appealing for your support to Give Us A Brick or more. The more bricks you contribute, the earlier we can complete the building. So that, the community can have a break and fully utilise the new community centre at the soonest.

在【承傳•匯聚•名錄】牆上，我們會為過往捐獻，並繼續築獻 \$1,000 元以上的善長，雕刻一塊刻上築獻者名字（或您所摯愛的人的名義）的銘牌。也歡迎您保持匿名。

築獻類別：牆上有相關顏色的捐助單位名稱雕刻在銘牌上

\$50,000+ 白橡樹（金棕色） **\$10,000+** 紅橡樹（褐紅色） **\$1,000+** 黑橡樹（砂黑色）

\$20,000+ 紫橡樹（暖紫色） **\$ 5,000+** 水橡樹（水藍色）

The Wall of Legacy

Showing our appreciation, there is a wall of legacy to acknowledge all who contributed in the past and continue to support Dorcas Community Centre. For a minimum contribution of \$1,000, we will engrave a plaque with your name or consider honouring someone in their name of your choice. You are welcome to stay anonymous too.

Category of Contribution: Personalized engrave on the wall of legacy with respective donation colour on the Legacy Wall

\$50,000+ Bur Oak (Golden Brown) **\$10,000+** Red Oak (Red) **\$1,000+** Black Oak (Black)

\$20,000+ Scarlet Oak (Purple) **\$ 5,000+** Water Oak (Blue)